
 

Referat fra årsmøte i Merdø Vel    onsdag 10.juli 2019  på  Merdø kro 

    28  husstander var representert 

Sak 1. Godkjenning  av  innkalling. 

            Innkalling  godkjent. 

Sak 2. Valg av to personer til å underskrive protokoll. 

           Per Chr. Conradi Andersen og Grethe H. Dahl meldte seg. 

Sak 3. Valg av referent. 

           Anne Cathrine Stang ble valgt. 

Sak 4. Årsberetning. 

           Styrets årsberetning ble lest av styrets leder Svein Just. 

Sak 5.  Regnskap og budsjett. 

            Regnskap og budsjett ble godkjent. 

Sak 6.  Valg. 

             Følgende var på valg: Kasserer Anne Cathrine Stang  og revisor Trine Asbøll. Begge   
tok gjenvalg for årene 2019 – 2021. 

            Valgkomiteen hadde fått i oppdrag å finne en valgkomite.  Torstein Drange påtok seg 
oppgaven(som nestsiste avgåtte formann) og fikk med seg Per Alexander Steinberg ( som sist 
avgåtte styremedlem). 

Sak 7. Redegjørelse for diverse planer og utredninger om Merdø som pågår. 

            Svein Just redegjorde for arbeid som pågår og som vil påvirke Merdø. 

§ Nasjonalparkforvaltningshøringsgruppe. 
Svein deltar i denne gruppen som består av repr. fra ulike områder i nasjonalparken. 

§ Pilot Merdø   v/ turistsjef Monica Lunøe. 
Overfor denne gruppen har Svein spilt inn at det må bli orden på vei , ferge og 
toalettforhold for  besøkende. 

§ Friluftsrådet Sør jobber med å etablere en kyststi som skal gå så langt ut mot kysten 
som mulig. Her har Svein meddelt at vi på Merdø ikke bistår i dette arbeidet før 
kommunen gjør noe med veien. 

 



 

 

§ Det er skrevet brev til rådmann / ordfører  ang. ferger, brygger  og toalettforhold.   
Rådmannen har antydet et spleiselag mellom kommunen og museet/fylket. 

§ Svein Just nevnte også at styret forsøker å oppdatere Facebook og hjemmesiden så 
fort som mulig når det kommer viktig informasjon. 

§ Styret har søkt og fått innvilget organisasjonsnummer til Merdø Vel.   922 729 468 

 

Sak 8. Diverse. 

§ Elektroniske klaver på sauene (no fence). Trond har fått innvilget å bruke klaver 
på sauene. Det vil bli sendt ut informasjon med tilbud om å sponse en klave og 
dermed kunne bestille beiting på egen tomt.  Det er mulig for naboer å gå 
sammen. Her vil det komme nærmere informasjon. 

§ Det ble tatt opp at drenering og rør i Fram-Merdø antagelig er tettet igjen, noe 
som medfører oversvømmelse i Fram-Merdø når det regner mye. Vannet 
flommer fra skolen og helt ut på brygga og gjør det svært vanskelig å ta seg 
fram.  Hvem har ansvar for dreneringen?  Bjørn Barexsten påtok seg å 
undersøke om det finnes mulighet for å søke om midler fra for eksempel en 
stiftelse, for å utbedre et slikt opplegg som er av en viss alder. 

§ Det ble opplyst om at det blir quizkveld på Kroa mandag 15. kl. 20 (påmelding på 
forhånd på Kroa) og grillkveld for Vellets medlemmer  på Kroa fredag 26.juli kl. 
20. Til grillkvelden er det bindende påmelding. Invitasjon sendes ut.    

             

Merdø 10.juli  2019 

 

Anne Cathrine Stang, referent  (sign.) 

 

Per Chr. Conradi Andersen                                                  Grethe H. Dahl 

         ( sign.)                                                                                  ( sign.) 


